
Bestyrelsesmøde  d .19-09 -18  Lejerbo afd.725-0 
 
Til stede: Jørgen, Anton, Anna, Anna Lise, Lars Bo, Lars Lykke, Tina. 
 
 

1. Formanden bød velkommen til bestyrelsen.  
 
  

2. Referat fra sidste bestyrelsesmøde blev godkendt.  
 
 
 

3. Nyt fra varmemesteren: Vores sommervikar ansættelsesperiode er afsluttet. Der er opsat 
sensor ved stueetagen og lys ved molokken, der arbejdes dog på forbedring af dette lys. 
Tagrenderne er repareret i begge ende af ejendommen nr. 19. Vi har fået et nyt firma, 
”Kone” til at føre syn med vores elevator. På nuværende tidspunkt er der ingen opsigelser i 
afdelingen. Lejerbo er pålagt nogle besparelser ved effektiviseringer, som vi følger op på.  
 
 

4. Nyt fra formand: Der har været ejendomsinspektion d. 18/9 hvor der ikke var de store fejl 
eller reparationer at tilføje. Vores hjemmeside manual, vi har delt ud til jer, vil også blive 
anvendt i andre afdelinger. 
 Sæt allerede nu kryds i kalenderen til vores hyggelige tilbagevendende jule hygge med 
gløgg og æbleskiver. Det vil i år foregå i ” Generatoren” d. 30/11 kl.16.00. 
 
 

5. Nyt fra repræsentantskabsmøde: Intet relevant nyt for os.  
 

 
6. Bordet rundt: Husk for jeres egen skyld at låse både hoveddør og bildør. 
 

 
 

 
7. Næste bestyrelsesmøde er onsdag d. 16-1-19 kl. 17.00 

 
 
 
 
 
 
Referent Tina 
 
 

 


